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Vidlák 15 ledna, 2024

Jde to strašně rychle
web.litterate.cz/14817-2

Když mě v listopadu navštívila Ivana Svobodová z Respektu, vedli
jsme naprosto mimoběžný rozhovor. Já mluvil o mediálních
manipulacích a vytváření iluze místo skutečnosti, ona se domáhala,
abych se jí omluvil za to, jak jsem po ní vyjel při našem prvním setkání.
Hodinu jsme vedli rozhovory dva. Jeden o KoZe a druhá o voze.
Bezútěšnost této marné domluvy ještě podtrhával fakt, že Svobodová a
její tým od první minuty odmítali jakoukoliv moji pohostinnost. Sice
jsem jim, jako každému hostu, nalil své portské, ale ani se ho nedotkli.

Když pak odcházeli, zeptala se se mě Svobodová jedovatě, jestli jí
ukážu někoho, kdo jako v posledním roce zchudnul. Jestli jí ukážu
nějaký konkrétní případ lidí, které si beru do huby, aby sama posoudila,
jak se jim vede. To jsem zase odmítl já, protože by mě prokleli, kdybych
k nim přivedl tuhle jedubabu, aby zkoumala jejich těžké životy a
arogantně jim vysvětlovala, že se vlastně ještě mají dobře.

Ano, takhle to naši pravdomluvní intervjuci mají. Vždyť není tak zle. Ve
jménu evropských hodnot se musíme trochu uskromnit. Ukrajina musí
zvítězit, to stojí za menší výplaty. Vždyť se podle statistik máme jako v
roce 2019. To přece není nic strašného. Dezoláti a dezinformátoři
straší. Lidi pořád kouří a pijí, pořád jsou vidět plné nákupní košíky…
holt mají lidi trochu dražší elektriku a plyn, alespoň nebudou tak
rozmazlení a nebudou doma chodit v trenkách.

Chvíli poté vyhasly vysoké pece v Liberty steel a ukázalo se, že nejspíš
definitivně… Včera tam zase prodlužovali odstávku. Následovala
stávka učitelů, demonstrace odborářů, zoufalé snahy České televize to
nějak zamaskovat, pak začaly prosakovat zprávy, jako moc se zase
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zdraží elektrika, tentokrát kvůli cenám distribuce… a teď zase statistici
přinesli zprávu, že v loňském roce skončilo rekordní množství
živnostníků.

Reálný schodek rozpočtu je 420 miliard…

Ano, v průměru se máme jako v roce 2019, ale bohatí energobaroni
jsou mnohem bohatší než tenkrát a když jsou oni mnohem bohatší, tak
jiní musejí být mnohem chudší než tenkrát. Jinak by ten průměr
nevyšel. Nejenomže jsme pod vládou Petra Fialy zchudli, ale ještě k
tomu jsme nezchudli rovnoměrně. Někdo díky válce na Ukrajině a
energetické krizi ohromně vydělal a jiné to zničilo. Někdo si prostě jen
stáhl termostat o jeden stupeň a jiný je rád, že nezrušil doma komín a
mohl si tam napojit kamna, ve kterých pálí cokoliv co hoří. Někdo
arogantně mává rukou nad problémy obyčejných lidí a jiní dostali
výpověď, protože železo (nebo sklo) se už tavit nebude.

Včerejší události v Německu ukazují, že ani tam to nebylo jinak. Ani
velmi bohatí Němci se o to wir schafen das nepodělili rovnoměrně. I u
nich na tom někdo zbohatl a jiní se dostali na hranu přežití. Jejich
ekonomika má samozřejmě úplně jinou strukturu než ta naše, ale
liberalismus je tam úplně stejný. Jejich vláda myslela stejně jako ta
naše. Respektive, naše vláda myslela stejně jako ta jejich…

A najednou mají v Německu největší protesty od roku 1945. I u nás
jsme měli jedny z největších demonstrací od roku 89. Tady i tam se
novináři postavili proti obyčejným lidem. Tady i tam se z nich stali velmi
agilní sluhové režimu a k ničemu nebyly všechny zákony na jejich
ochranu. K ničemu nebyly všechny etické kodexy ani královské platy
Václava Moravce. Je lépe sloužit mocným než lidu.

Místo zákonů na ochranu novinářů potřebujeme zákony na ochranu
před novináři.
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Skoro tři sta tisíc živností loni skončilo a jen šedesát tisíc vzniklo.
Nebojte se žádat o příspěvek na bydlení, nikoho nenecháme
padnout… tedy jen na jeden rok. Pak změníme parametry a na dávky
už si nesáhnete. Hlavně že jsme se zbavili Babiše, protože musíme
skoncovat s tou jeho pětiprocentní inflací. Deštník proti drahotě, vole!

V Německu novináři dlouhá léta nálepkovali protestující, že jsou to
nacisté. U nás, že jsou to proruští kolaboranti. Požadavky
demonstrujících jsou tady i v Německu v podstatě stejné. Libtardi by se
měli domluvit, jestli jsou jejich soupeři rusáci a nebo náckové. Obojí
dohromady úplně nejde. Je to ruské a nebo hitlerovské, chtít ukončit
grýndýl, ukončit migraci, ukončit nepřátelství, skoncovat s cenzurou a
kriminalizací svobody projevu, obnovit právní stát, přestat živit
neziskovkářské darmožrouty ze státního rozpočtu?

Hele, pokud Němci se svými protesty uspějí, musíme my také. Protože
nejjednodušší řešení pro každou německou vládu bude v tom, že
oberou nás. Zavolají Fialovi a ten bude poslušně skákat, jak oni budou
pískat. Je úplně jedno, jestli se bude lísat k Scholzovi nebo k Merzovi
nebo k někomu úplně jinému. Nejednodušší řešení německých
problémů je v Praze. I když sympatizuji s požadavky německého lidu,
nedělám si iluze, že by jim vadilo, kdyby se jejich problémy napravily
na náš úkor. Bližší košile než kabát. V celoevropské řešení věří jen
čeští libtardi.

Sype se to, sype… budou nové poměry. Všude. Připravujme se,
abychom do nich měli co mluvit. Jde to totiž strašně rychle.

Přátelé, pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí a podpořit
vlastní národní občanskou společnost, prosím pošlete dar Institutu
českého venkova. Každý, kdo pošle alespoň 350,- Kč, může si na
oplátku vyžádat knihy, trička, samolepky a odznaky z nabídky.
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